

Contact information

E-mail: husamaleryani@gmail.om

للتو اصل

Mobil: +966548812138

Husam Abdullah Anas Al-Eryani

حسام عبدالله انس الارياني

Consultant Orthodontics

استشاري تقويم الاسنان والفكين

Personal Information

معلومات شخصية

Date of Birth :21 .8 .1975

Martial Status: Married three children

Nationality: Yemeni

تاريخ الميلاد: 1975. 8. 21

الحالة الاجتماعية: متزوج مع 3 أطفال

الجنسية: يمنى

Summary

ملخص

During my 15 years of experience in the specialty of orthodontics in which I treated various cases of varying difficulty. I moved between different cases during which I gained experience using various devices and therapeutic methods, trying to keep up with the latest technologies and therapeutic methods, whether in the places where I trained or in the clinics in which I worked. I have one goal to obtain the experience that allows me to reach the best results for my patients who have given me their trust to obtain the result they dream of

خلال رحلة مستمرة من 15 عاما في تخصص تقويم الاسنان عالجت بها مختلف الحالات متدرجة الصعوبة انتقلت بها بين مختلف الحالات اكتسبت خلالها الخبرة باستخدام مختلف الأجهزة و الطرق العلاجية محاولا مواكبة احدث التقنيات و الطرق العلاجية و سواء في الأماكن التي تدربت فيها او العيادات التي عملت بها كان لي هدف واحد الحصول على الخبرة التي تجعلني اصل افضل النتائج لمرضاي الذين منحوني ثقتهم للحصول على النتيجة التي يحلمون بها

المؤهلات Education

- درجة الدكتوراه في طب الأسنان كلية طب الأسنان جامعة روستوك ألمانيا

-DR. MED. Dental Degree In Orthodontic, Faculty of dentistry, university of Rostock Germany, 2009.

- درجة البكالوريوس في طب و جراحة الفم و الأسنان جامعة دمشق 1998

=Bachelor of Dental Surgery, faculty of Dentistry, university of Damascus, Syria, 1998.

Work Experience	الخبرات العملية

استشاري تقويم الاسنان و الفكين واد كلينيك المدينة المنورة

Consultatnt Orthodontics Wad Clinic AlMadinah

الحصول على تصنيف الهيئة كاستشاري تقويم الاسنان والفكين ومواصلة العمل بمركز May2022-Oct 2024

Reclassification to Consultant Orthodontics and continue working in Beautiful Smile complex Buraydah.

نائب اول تقويم الاسنان مجمع اجمل ابتسامة بريدة الاسنان مجمع اجمل ابتسامة بريدة

Senior Registrar in orthodontic Beautiful Smile complex Buraydah

أستاذ مشارك فسم تقويم الأسنان كلية طب الأسنان جامعة صنعاء Feb 2016-Nov2018

Associate professor, department of Orthodontic, Faculty of Dentistry, University of Sana'a

استشاري تقويم الأسنان و معالجة أمراض المفصل الفكي الصدغي عيادة صنعاء الاستشارية

Orthodontic and TMD treatment consultant Sana'a Specialist Dental Clinic

Mar 2010-Feb 2016

أستاذ مساعد فسم تقويم الأسنان كلية طب الأسنان جامعة صنعاء

Assistant Professor, department of Orthodontic, Faculty of Dentistry, University of Sana'a

Sep 2004- May 2009

طالب دكتوراه قسم تقويم الأسنان كلية طب الأسنان جامعة روستوك ألمانيا

PhD student Faculty of Dentistry, University of Rostock, Germany

Sep 1999- April 2003

معيد في قسم تقويم الأسنان في كلية طب الأسنان, جامعة صنعاء

Tutor; Department of Orthodontic, Faculty of Dentistry, Sana'a University, Yemen.

Aug 1998- Aug 1999

طبيب أسنان في المستشفى الجمهوري ، صنعاء

Dental Officer; Republican Hospital, Sana'a,

Yemen

الخبرات الاختصاصية Skills

-المعالجة المبكرة للمشاكل التقويمية للأسنان بواسطة الأجهزة الوظيفية

-Early treatment for Orthodontic Problems with functional Appliance

-المعالجة التقويمية للأسنان باستخدام الأجهزة المتحركة

- Orthodontic treatment with removable appliance

-المعالجة التقويمية للأسنان باستخدام التقويم الثابت

- Orthodontic treatment with fixed appliance

_

المعالجة التقويمية للأسنان باستخدام Damon System

- Orthodontic treatment with Damon system

-المعالجة التقويمية للأسنان باستخدام التقويم الشفاف

- Aligner Orthodontic

-المعالجة التقويمية قبل و بعد الجراحية

- Pre and post-surgical Orthodontic Treatment

- Orthodontic Management of cleft lips and Palate Patients

- Management and Treatment of Temporomandibular Joint Disorder (TMD).

References

Reference available on request

Issue Date: 22/11/2025 Expiry Date: 23/11/2027



Profile Number: 19051791

Membership Status: Practicing

Husam Abdullah Anas Aleryani

Consultant-Orthodontics

Dentistry and Related Specialties

Nationality Ye

Yemen

National/Igama ID

2461147676

Date of Birth 21/08/1975

Registration Record

Decision Date	Decision type	Qualification	Country	Awarding Date	Rank	Speciality	Sub Speciality
21/11/2019	Professional Classification	doctor of dentistry	Germany	01/02/2009	Senior Registrar	Orthodontics	
22/05/2022	Professional Re- classification	doctor of dentistry	Germany	01/02/2009	Consultant	Orthodontics	